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Abstract (en)
[origin: US4676175A] Incinerator furnace for incinerating organic substances, especially compounds which contain radioactive actinides in
chemically bound form or are contaminated with chemical compounds, having an incinerating chamber which has a feed opening for oxygen-
containing gas, a discharge opening for exhaust gas, and a filter body of the exhaust gas stream. The filter body is cup-shaped, and is arranged
with its opening at the feed opening for oxygen-containing gas. The filter body on the side facing the feed opening for oxygen-containing gas forms a
receiving space for the organic substances.

Abstract (de)
Zum Lokalisieren von Staub- und Ascheansammlungen an ganz bestimmten Stellen in einem Veraschungsofen für organische Substanzen
ist ein Filterkörper (1) topfförmig ausgebildet und innerhalb einer Veraschungskammer (2) des Veraschungsofens mit seiner Öffnung an einer
Zuführöffnung (13) der Veraschungskammer (2) für sauerstoffhaltiges Gas angeordnet; dieser Filterkörper (1) bildet ferner auf der der Zuführöffnung
(13) für das sauerstoffhaltige Gas zugewandten Seite einen Aufnahmeraum (3) für die zu veraschenden organischen Substanzen.
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